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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-15/5 
URBROJ:  2170/01-10-10-10-2 
Rijeka,  05. 07.  2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 1. SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

1. sjednica VMO Belveder održana je 05.07.2010. (ponedjeljak) početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Dragan Basta,član VMO 
- Tea Malik, član 
- Boris Stojanov, član 
- Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
1. Usvajanje Pravila Mjesnog odbora i Poslovnika Mjesnog odbora 
2. Imenovanje ovlaštene osobe za raspolaganje sredstvima na žiro računu mjesnog 

odbora 
3. Razno – izvještaj o održanom  turniru u tenisu  

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
Ad.1 
Predsjednica Vijeća gña. Irena Vukosavljević je pozdravnim govorom otvorila svoju prvu radnu 
sjednicu te upoznala vijećnike sa Pravilima i Poslovnikom rada Vijeća Mjesnog odbora, te 
Pravilnikom o nagrañivanju, a materijale su dobili na konstituirajućoj sjednici te dala iste na 
raspravu (nije bilo nadopuna niti primjedbi) te pozvala članove da glasaju o prihvaćanju istog. 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno usvaja Pravila Mjesnog odbora, Poslovnik MO i Pravila o nagrañivanju 
MO 
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Ad.2 
Predsjednica upoznala vijećnike sa dopisom od Odjela za samoupravu i upravu a vezano za popis 
ovlaštenih za raspolaganje sredstava na žiro-računu mjesnog odbora, te potpisivanje financijske 
dokumentacije  te je napomenula da pored predsjednika kao ovlaštene osobe potrebno je 
imenovati još jednu osobu kao zamjenu te predložila da to bude zamjenik predsjednika gospodin 
Dragan Basta 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvaća prijedloge. 
 
Ad.3 
Pod točkom razno je predsjednica dala riječ članu vijeća gdinu. Nazifu Krupić da izvijesti članove o  
održanom turniri u tenisu koji se održao 26. i 27. lipnja a učesnici su bili djeca do 15 godina. 
(Izvještaj u prilogu zapisnika ) 
 

Zaključak: 
Novo izabrano Vijeće pohvalilo izvješće o održanom turniru te i dalje su voljni da se isti 
tradicionalno održava i podržavaju ga u Programu rada Vijeća za ubuduće. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Vukosavljević 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


